
KYRKORÅD 
 Sammanträdesprotokoll 2022-06-22

   

   BEVIS   
  Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
   

Organ   Trelleborgs församling- kyrkoråd 
   

Sammanträdesdatum 2022-06-22    
     

Datum för anslag uppsättande  Datum för anslag nedtagande  
     

Förvaringsplats för protokollet Församlingshemmet    
     

Underskrift                                                                 _                         

 Filip Jönsson    
 
  

Plats och tid Nicolaisalen 15:30-16:50 
    
Beslutande: 

 
 
 
 

 

Ulf Bingsgård, ordf 
Anitha Ljung, vice ordf 
Bengt Karlgren, tf KH 
Susanne Centervall 
Linda Rahm 
Åke Svensson 
 
 

Margreth Mårtensson 
Anne-Marie Hansson 
Anders Söderberg 
Lizian Kyréus 
Bo Andersson 
 
 
 

Ersättare: 
 
 
 
Frånvarande: 

Anitha Lata 
Mats Vikard 
 
Estrid Nimåker 
Leif Malmstein 
 
 

Lina Hansson 
 
 
 
 
 
 

 

Övriga deltagande: Emma Lindstrii, sekreterare 
Linnea Widing, kyrkogårds- och fastighetschef 

 
 

 

    

Utses att justera: Linda Rahm och Anders Söderberg 
      

Justeringens plats och tid: 23 juni i församlingshemmet 
     

    

Underskrifter: Sekreterare:                                                                  _                      

  Emma Lindstrii    
     

 Ordförande:                                                                 _                        

  Ulf Bingsgård   
      

 Justerande:                                                                  _                                                                                    _                       

  Linda Rahm  Anders Söderberg  
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Justerandes sign 
 
 
 

   Utdragsbestyrkande 

 

 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Ulf Bingsgård öppnade mötet och hälsade mötesdeltagarna välkomna. Tf 

kyrkoherde Bengt Karlgren inledde med en kort andakt.  

 Upprop 

Sekreterare Emma Lindstrii förrättade upprop som godkändes.  

 Val av justerare, tillika rösträknare samt dag för justering av 
protokoll 

Kyrkorådet beslutade: 

• att utse Linda Rahm och Anders Söderberg till justerare, tillika rösträknare 

• att justering av protokollet skall ske 23 juni i församlingshemmet. 

 Godkännande av dagordning 

Ordföranden meddelade att ärendet om rapport från arbetsmiljögruppen läggs under övriga 

ärenden.  

Kyrkorådet beslutade: 

• att godkänna dagordningen med ovanstående tillägg.  

 

 Föregående mötes protokoll 

Kyrkorådet beslutade 

• att lägga protokollet till handlingarna 
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Justerandes sign 
 
 
 

   Utdragsbestyrkande 

 

 Akka-undersökning 

Akka är en webbaserad medarbetarundersökning med frågor om arbetsmiljö och arbetsklimat. 

Den erbjuds alla arbetsgivare inom Svenska kyrkan en gång per år. Den webbaserade enkäten 

utgör ett konkret verktyg för arbetsgivare i uppdraget att mäta och följa upp arbetsmiljön på 

den egna arbetsplatsen. 

Kyrkorådet beslutade 

• Att församlingen ska genomföra Akka-undersökningen under hösten 2022 
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Justerandes sign 
 
 
 

   Utdragsbestyrkande 

 

 Dataskyddsombud 

(Dn F 2022:0137) 

 

Kyrkorådet beslutade 

• Att utse Johan Törnqvist Sandelius till nytt dataskyddsombud för Trelleborgs 
församling.   
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   Utdragsbestyrkande 

 

 Arbetsordning kyrkofullmäktige 

(Dn F 2022:0107) 

  

Kyrkorådet beslutade 

• Att återremittera ärendet till kansliet för vidare beredning.  
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   Utdragsbestyrkande 

 

 Uthyrning- avgifter 

KF beslutade (2022-05-18 §21) om att KR får bestämma om vilka organisationer eller grupper 
som får hyra till lägre avgifter eller avgiftsfritt. (Dn FV 2022:34 samt 2022:35) 
 
Kyrkorådet beslutade 

• Att avgiftsfritt nedan avser endast själva lokalen, därutöver ska kostnaden för personal 
eller liknande tillkomma.  

• Att vid evenemang i samverkan med församlingen utgår ingen hyreskostnad.  

• Att normal städning ska ingå i lokalkostnader, extra tjänster tillkommer.  

• Att för följande grupper gäller: 
o Brf/vägföreningar- ordinarie kostnad 
o Nomineringsgrupper- avgiftsfritt 
o Kulturskolan- ordinarie kostnad  
o Teatergrupper- ordinarie kostnad  
o Organisationer eller arrangemang med ett grundläggande humanitärt syfte- 

avgiftsfritt 

• Att Kr delegerar till AU att fatta beslut om avgiftssänkningar för övriga grupper, ej 
nämnda här.  
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   Utdragsbestyrkande 

 

 Miljödiplomering 

Kyrkogårds- och fastighetschefen informerade om processen kring miljödiplomering. 

Arbetet tar ca 2 år från start till dess att församlingen kan bli miljödiplomerad. Både 

anställda och förtroendevalda kommer att genomgå olika utbildningar under tiden.  

 

Kyrkorådet beslutade 

• Att församlingen ska inleda arbetet med att genomföra Svenska kyrkans 

miljödiplomering.  
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Justerandes sign 
 
 
 

   Utdragsbestyrkande 

 

 Barnens altarskåp-placering 

Barnens altarskåp, bekostat framförallt av fondmedel, beställdes hösten 2020 och har nu 

levererats.  

 

Kyrkorådet beslutade: 

• Att barnens altarskåp ska placeras i kyrkan  
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   Utdragsbestyrkande 

 

 Sommardelegation 

Kyrkorådet beslutade 

▪ Att kyrkorådet delegerar under kyrkorådets sommaruppehåll från den 22 juni 2022 till 

nästkommande kyrkorådsmöte beslutanderätten, i ärenden av brådskande natur, till 

ordförande Ulf Bingsgård, vice ordförande Anitha Ljung och Bo Andersson gemensamt. 
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   Utdragsbestyrkande 

 

Informationsärenden 

 Kyrkoherde Trelleborgs församling 

Ordförande Ulf Bingsgård redogjorde hur processen kring ny kyrkoherde har gått till. 

Arbetsutskottet beslutade 13 juni att tillsättningen av ny kyrkoherde ska avgöras i 

augusti/september månad. 

Samtal har förts med stiftet om det finns andra lämpliga kandidater som då också bör 

övervägas jämte de som redan sökt.  

 Renovering församlingshemmet norra flygel 

Kyrkogårds- och fastighetschef Linnea Widing berättade hur den fortsatta processen sett ut 
avseende renoveringen. De företag som har blivit tillfrågade att lämna anbud behövde alla 
längre tid på sig på grund av världssituationen. Offerterna bör kunna behandlas på kyrkorådet i 
augusti.  

 Ungdomsrådet 

Försteorganist Martin Arpåker har besökt ungdomsrådet för att informera om höstens 

konserter och möjligheten att vara konsertvärd. Kanslichef Emma Lindstrii har även varit där 

och pratat om budget och ekonomi. Frågan om barnkonsekvensanalys och ungdomsrådets roll i 

detta togs också upp.  

 Statliga medel för förstärkt arbete människor på flykt 

Församlingen har beviljats 75 000 kr för arbete under 2022 med människor på flykt. 
Tilldelningen av medlen har prioriterats till församlingar med många flyktingar från Ukraina 
men medlen används inte uteslutande till människor på flykt från just Ukraina. Svenska kyrkan 
gör inte skillnad på människor. Medlen kan användas till verksamhetskostnader samt 
grundläggande behov.  

 Laddstolpar 

Kyrkogårds- och fastighetschef Linnea informerade om arbetet med att installera laddstolpar 
fortsätter. Ärenden ligger i budgeten för 2022 och offerter har tagits in från Tefab för att 
installera laddstolpar vid församlingshemmet och vid Norra kapellet. Avtalen bör kunna skrivas 
på efter sommaren men det är oklart än hur lång leveranstiden är.  

 Golv i kistrummet 

Kyrkogårds/fastighetschef Linnea Widing informerade om att golvet i kistrummet/kistkylen är 

omlagt. Det var ojämnt och svårt att köra på med truck.  
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 Inventering 

Tf kyrkoherde Bengt Karlgren håller på att tillsammans med Lizian Kyréus, inventarieansvarig 

kyrkvärd samt arbetsledande vaktmästare Filip Jönsson inventera de kyrkliga inventarierna.  

De har noterat att det inte har varit en god ordning och att det behövs både rutinförbättringar 

och utbildningar för skötseln.   

 Personalinformation 

Diakon Carita Ibarra Kristensen är utlånad till stiftet på 80 % till sista september. En förfrågan 

har kommit från dem att få behålla henne året ut. Kyrkoherden har ställt frågan till Britt-Mari 

”Tjappe” Larsson om att fortsätta vikariera under denna tid.  

Församlingspedagog Zandra Hagman har sagt upp sig för att börja en tjänst utanför kyrkan.  

Rekrytering för tjänsten kommer att börja efter midsommar. 

Lars David Nilsson kommer att vara tjänstledig i sex månader från september. Istället har två 

vikarier anställts. Tove Carlsson som kommer att ansvara för körer och delvis helger samt Hans 

Nordenborg som framförallt kommer att spela på begravningar.    

Janne Mäkinen, tidigare mångårig säsongsanställd i kyrkogårdsverksamheten, har anställts som 

vaktmästare i församlingshemmet.  

Löneförhandlingarna kommer att vara klara innan midsommar.  

 Inkomna skrivelser, rapporter och delegationer 

Årets löneförhandlingar kommer att vara klara innan midsommar.  

 

 Kyrkoherden informerar 

Församlingshemmet är just nu fyllt av verksamheter, både sommarlovskyrka och 

sommarkonfirmander är i full gång.  

Barnens dag i söndags var en mycket lyckad dag. Många volontärer hjälpte till vilket var en 

anledning till framgången. Ca 400-500 personer besökte parken och församlingshemmet.  

Ungdomsverksamheten är på läger med KRIK- kristen idrottskontakt. De har även sporadisk 

verksamhet i skateparken.   

Eftersom diakon Carita Ibarra Kristensen arbetar framförallt på stiftet kommer inte den 

planerade diakon-praktikanten till församlingen i sommar.  

Det är mycket som fungerar riktigt bra i församlingen nu.  
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 Övriga frågor 

Margreth Mårtensson informerade från arbetsmiljögruppen. Det har kommit önskemål om att 

göra en policy för djur i allmänna lokaler. Denna kommer att tas fram under sensommaren/ 

hösten.   

Anne-Marie Hansson rapporterade från kontraktsrådets senaste möte.  

Anne-Marie Hansson vill även att ledamöter och ersättare i kyrkorådet har fasta platser på 

möten.  

 Avslutning 

Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet.  

 

  


